
 

1 

Z Á P I S N I CA 

 

zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 10.12.2020  o 16:00 hodine 

v zasadačke na mestskom úrade   

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny    

  

Program: 
 

1) Otvorenie zasadnutia  

2) Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

3) Voľba návrhovej komisie  

4) Schválenie programu zasadnutia   

5) Kontrola plnenia uznesení  

6) Všeobecne záväzné nariadenie mesta o poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

7) Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu rozpočtu 

Mesta Dudince na rok 2021  

8) Rozpočet Mesta Dudince na rok 2021 

9) Správy hlavného kontrolóra mesta z vykonanej kontrolnej 

činnosti  

10) Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na I. 

polrok 2021 

11) Rozpočtové opatrenie č. 3/2020  

12) Správa Komisie na ochranu verejného záujmu   

13) Všeobecne záväzné nariadenie mesta, ktorým sa vyhlasujú 

záväzné časti Územného plánu mesta Dudince   

14) Odkúpenie pozemku  

15) Plán zasadnutí MsZ na rok 2021  

16) Rôzne 

17) Záver 

 
 

            Zasadnutie otvoril primátor mesta, všetkých srdečne privítal.  

Skonštatoval, že je prítomných 5 poslancov a zastupiteľstvo je 

uznášania schopné. Páni poslanci Ing. Bohuslav Beňuch a Bc. 

Martin Hámorský sú ospravedlnení z neúčasti na zasadnutí 

z dôvodu karantény.   

 

Za zapisovateľku určil pani Sliacku a za overovateľov zápisnice p.p. 

Marcela Vankovica a Stanislava Bačíka.  
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Do návrhovej komisie boli  zvolení p.p. Mgr. Milota Antonická  

a Ing. Peter Šťastný.  

 

Zástupkyňa primátora oboznámila prítomných s pozmeneným 

 programom zasadnutia.  

Z pôvodného programu, ktorý poslanci obdržali sa vypustil bod: 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta a doplnil sa 

bod: Správa Komisie na ochranu verejného záujmu.  

 

Všetci prítomný program v navrhovanom znení schválili.  

 

 

Bod č. 5: 

 

Unesenie č. 47/2020 

Zmluva o návratnej finančnej výpomoci poskytovanej 

Ministerstvom financií Slovenskej republiky vo výške 33 294 € s 0% 

úrokom na výkon samosprávnych pôsobností z dôvodu 

kompenzácie výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 

v dôsledku pandémie ochorenia COVID-19 bola podpísaná, 

finančné prostriedky sme už obdržali. Zatiaľ ich máme ako rezervu.  

 

Uznesenie č. 52/202 

 Zmluva o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby na 

nehnuteľnosť: parcela KN-C č. 7/1, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie, medzi Mestom Dudince a: 

Investorom: PAHRO, s.r.o., Zvolenská cesta 151, 974 05 Banská 

Bystrica, Juraj Hromada, konateľ spoločnosti 

a  Oprávneným z vecného bremena : Stredoslovenská distribučná, 

a.s., Pri Rajčianke 2927/8, 010 47  Žilina je tiež podpísaná. Z OÚ 

Krupina, Katastrálny odbor sme už obdržali rozhodnutie o vklade.  

 

Uznesenie č. 53/2020 

Predloženie žiadosti o poskytnutie podpory formou dotácie z 

Environmentálneho fondu na rok 2021 v rámci činnosti BK5 pre 

projekt Stoková sieť a vodovod  - IBV Dudince v termíne do 

15.12.2020, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom 

mesta a platným PHSR mesta. Schvaľuje zabezpečenie realizácie 

projektu v súlade s podmienkami poskytnutia podpory vo výške 

celkových oprávnených nákladov 47 317,40 Eur s DPH, pri dodržaní 

podmienky minimálneho 5 %  spolufinancovania vo výške 2 365,87 

Eur zo strany žiadateľa. 
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Uznesenie č. 55/2020 

Zverejnenie zámeru prevodu majetku predajom spôsobom 

hodným osobitného zreteľa na LV č. 309 o výmere približne 36 m2 

v k.ú. Merovce  pre žiadateľa:  Ing. Alexander Czidor, Nový rad 

188/2, 962 71 Dudince. 

Čakáme ešte na stanovisko Stavebnej komisie a na GP od 

žiadateľa. 

 

Uznesenie č. 56/2020 

Zverejnenie zámeru prevodu majetku  zámenou v súlade s § 9a 

ods. 8 písm. e ) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa o 

výmere 119 m2,  a to medzi: 

Vlastníkom Mesto Dudince: parcela C KN č. 859/2 

a žiadateľom Ivanom Ďurišom, Ľ. Štúra 201/12, 962 71 Dudince:  

parcela C KN č. 859/1. 

Tomuto sa budeme venovať na tomto zasadnutí v samostatnom 

bode.  

 

Uznesenie č. 59/2020 

MEDISAN  s.r.o., v zastúpení MUDr. Peter Uhrík ako všeobecný lekár 

pre dospelých nastupuje v novom roku. 

RÚVZ mu priestory schválil. Podal si žiadosť na VUC na schválenie 

obvodu.  

 

Uznesenie č. 60/2020 

Mesto pristúpilo v celom rozsahu k Memorandu o spolupráci na 

príprave a implementácii Integrovanej územnej stratégie 

Strategicko-plánovacieho regiónu „Zvolen, Detva a Krupina“ . 

Bol som zvolený za podpredsedu strategicko – plánovacieho 

regiónu SPR ZV, DT, KA  

- Má 25 členov 

- Zastúpenie samospráva, štátna správa, sociálno – 

ekonomický partneri 

- Predseda je členom Rady partnerstva BBSK 

- Do 30.11. 2020 sa aktualizoval zásobník projektov 

- Určujú sa priority SPR 

- Do konca roka vstupná správa za IUS pre MIRI  

Vytvorili sa 4 tematicko – pracovné oblasti, v ktorých máme aj 

naše zastúpenie:  
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TPS 1 Ochrana a rozvoj ľudských zdrojov 

Oblasti: vzdelávanie, mládež, sociálne služby, zdravotníctvo, MRK 

Zastupuje: Mgr. Oľga Láslová   

 

TPS 2 Ochrana a rozvoj prírodných zdrojov 

Oblasti: životné prostredie, odpadové hospodárstvo 

Zastupuje: Ing. Ľubomír Habán   

 

TPS 3 Udržateľné zhodnotenie zdrojov v regionálnej ekonomike 

Oblasti: podnikanie, pracovný trh, výskum a vývoj, doprava a 

prepojiteľnosť 

Zastupuje: Ing. Danica Rajčanová  

 

TPS 4 Udržateľné zhodnotenie zdrojov v regionálnej ekonomike 

Oblasti: šport, kultúra, cestovný ruch, bývanie, verejné služby, 

bezpečnosť, občianska spoločnosť 

Zastupuje: Ing. Boris Benický  

 

• Výstavba I. etapy kanalizácie za ECAV Projekt: „Stoková sieť 

a vodovod  - IBV Dudince“ - Environmentálny fond  

- Celkové oprávnené výdavky: 52 631,58 €  - 

- Podpora z EF: 50 000,00 € - 95 % 

- Vlastné zdroje: 2 631,58 € - 5% 

- Realizácia je ukončená aj s finančným vysporiadaním 

 

 Keďže mestský Mikuláš sa tento rok nemohol konať, 

mikulášske balíčky sme odniesli 7.12. do školy.  

 

Bod č. 6: 

 

              Zástupkyňa primátora predniesla ďalší bod programu, 

ktorým bolo schválenie VZN o poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady a požiadala primátora mesta, aby 

informoval o zvýšenej dani za KO.  

Primátor zdôvodnil, z akého dôvodu muší dôjsť k zvýšeniu tohto 

poplatku.  

Sadzby daní sa v roku 2021 nebudú zvyšovať s výnimkou poplatku 

za komunálny odpad a drobný stavebný odpad pri ktorom sa 

navrhuje zvýšenie sadzby poplatku za komunálny -  odpad z 0,0548 

€/deň na 0,0822 €/deň, z 20 € /osoba/ rok na 27€/ osoba / rok. 

-  pri drobnom stavebnom odpade z 0,015 €/kg na 0,030 €/kg  

Poplatok za stavebný odpad sa zvýši na 30€/t. 
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Hlavným dôvodom : 

-  je zvýšenie nákladov na dopravu skládkovaných odpadov 

do Sikenice o 8.000 – 10.000 €, 

-   navýšenie poplatku  za skládkovanie z 11€ za tonu na 15 € 

za tonu a to aj napriek tomu, že naše mesto  opätovne dosiahlo 

mieru triedenia v rozmedzí 50 – 60 %  

- výpadok počtu prenocovaní a prevádzky reštauračných 

zariadení – 16.000 € 

- pri DSO : náklady na dopravu 40 € HT na 110 € Sikenica 

Keďže naša skládka odpadov je už uzatvorená, komunálny odpad 

musíme odvážať do Sikenice, čím sa zvyšujú náklady na dopravu.  

Došlo k navýšeniu poplatku za skládkovanie a to z 11€/t na 15€/t. 

Z dôvodu koronakrízy daň za ubytovanie klesla o 1/3, prevádzky sú 

zatvorené a z poplatku je úbytok o 16 tis. €. 

Na pracovnej porade sa dohodli na navýšení poplatku za KO na 

27€/osoba/rok. Poplatok za stavebný odpad sa zvýši na 30€/t. Do 

2 t berieme odpad od domácností na zberný dvor. Pri vyššom 

objeme si to musí občan odviesť sám do Sikenice.  

 

Nikto z prítomných poslancov nemal príspevok do diskusie a návrh 

uznesenia bol schválený nasledovne: 

Za: 4 Antonická, Bačík, Vankovic, Šťastný 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 Lauko  

 

Bod č. 7 + 8: 

 

             Zástupkyňa primátora požiadala hlavného kontrolóra 

mesta, aby predniesol svoje stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 

2021. Doplnila, že návrh rozpočtu bol prerokovaný aj na pracovnej 

porade. Hlavný kontrolór svoje stanovisko dôkladne rozobral, 

informoval o najdôležitejších položkách v rozpočte, ktorý bol 

zverejnený v súlade so zákonom a ktorý poslanci aj obdržali.  

Primátor informoval o jednotlivých položkách. 

 

A/ Bežné príjmy : 2.094 ,679 €   

      

rozpočet 2020:  2.189,100 €          

skutočnosť :       1.750,200 € 

- Pokles podielových daní ..........................-20.000 €   pritom 

medziročný nárast 30.000 – 60.000 € 



 

6 

- Pokles dane za ubytovanie ........................-150.000 – 200.000 € 

                                                     

- Zvýšenie príjmu nastane pri poplatku za komunálny odpad, 

čo činí + 24.000 € 

 

B/ Bežné výdavky : 1.982,370 €      

 

rozpočet 2020 : 1.969,453 €           

skutočnosť : 1.824,871 € 

 

-  nárast výdavkov - konkrétne o 16 917€, oproti rozpočtu 

predchádzajúceho roku 2020 

- musíme pristúpiť aj k racionalizácií bežných výdavkov a ich 

nastaveniu na takú úroveň, aby boli pokryté predovšetkým splátky 

návratných zdrojov financovania 

-  nepočíta sa so zriadením mestskej polície 

- 40.000 €  bol znížený príspevok pre OOCR Dudince podľa 

predpokladaného zníženia príjmov dane z ubytovania  

-  ŠKM Dudince - 9 000 € 

-  neráta sa s 13. platmi pre zamestnancov mestského úradu  

 

Zvýšenie výdavkov sa predpokladá v položke nakladanie s 

odpadmi. Nárast výdavkov je predovšetkým z dôvodu zvýšenia 

sadzby za skládkovanie ako aj z dôvodu uzavretia skládky 

odpadu, ktorú združenie HONT využívalo. Už v roku 2020 sa 

komunálny odpad ako aj drobný stavebný odpad odváža do 

vzdialenejšej skládky v katastri obce Sikenica.  

Veľkú časť bežných výdavkov tvoria výdavky na originálne školské 

kompetencie Spojenej školy, ktorými sú financované (MŠ, školská 

jedáleň, školský klub mládeže a ZUŠ) a sú kryté príjmom z 

podielových daní (vlastných príjmov mesta) a v rozpočte na rok 

2021 boli nastavené vo výške 300 000 €. 

 

Rozpočet kapitálový 

 

Návrh rozpočtu na rok 2021 počíta s kapitálovými príjmami na 

úrovni 260 731 € 

 

-  100 000 € vlastné kapitálové príjmy z predaja majetku  

-  160 731 € príjmy z dotácií na projekty: 

- budovanie a zlepšenie technickej vybavenosti učebníc 

Spojenej školy 84 749 €  
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- stoková sieť IBV 44 951 € (predpokladaný príjem) 

- rekonštrukcia kultúrneho domu 31 031 €  

 

Rozpočet kapitálových výdavkov je navrhovaný vo výške  

263 771 € 

 

- cudzích kapitálových príjmy (dotácií) 

- budovanie a zlepšenie technickej vybavenosti učebníc 

Spojenej školy z dotácie 84 749 €, výška spolufinancovania mesta 

16 000 € 

- stoková sieť IBV z dotácie 44 951 €, výška spolufinancovania 

mesta 2 366 € 

- rekonštrukcia kultúrneho domu z dotácie 31 031 €, výška 

spolufinancovania mesta 1 633 € 

Zvyšné kapitálové príjmy vo výške 83 041 € sú hradené výlučne z 

vlastných prostriedkov  

- 4 556 € na vykurovacie telesá pre Spojenú školu  

- 78 485 € na rôzne kapitálové investície mesta (chodníky 

cintorín, odstavné plochy, zeleň a pod.).  

 

 

FINANČNÉ OPERÁCIE 

 

Mesto v návrhu rozpočtu na rok 2021 nerozpočtuje príjmové 

finančné operácie.  

Výdavkové finančné operácie : 

-  úverov ŠFRB (57 100 €)  

-  istiny hypotekárneho úveru (52 169 €),  

- spolu výdavkové finančné operácie vo výške 109 269 €.  

 

Rekapitulácia rozpočtu za rok 2021 

  

CELKOVÉ PRÍJMY CELKOVÉ VÝDAVKY 

2 355 410,00 EUR 2 355 410,00 EUR 

        

        

Bežné príjmy           2 094 679,00 EUR 

Kapitálové príjmy    260 731,00  EUR 

Finančné operácie               0,00  EUR 

CELKOVÉ PRÍJMY  2 355 410,00 EUR 

        

Bežné výdavky           1 982 370,00 EUR 



 

8 

Kapitálové výdavky     263 771,00 EUR 

Finančné výdavky     109 269,00 EUR 

CELKOVÉ VÝDAVKY  2 355 410,00 EUR 

 

Ani v tomto bode nikto z prítomných poslancov sa k návrhu 

rozpočtu nevyjadril. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta 

k návrhu rozpočtu na rok 2021 zobrali na vedomie  a návrh 

uznesenia na schválenie rozpočtu na rok 2021 bol schválený.  

Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu rozpočtu mesta na 

rok 2021 je súčasťou tejto zápisnice.  

 

Bod č. 9 + 10: 

 

              V tomto bode hlavný kontrolór mesta predniesol svoju 

správu z vykonanej kontrolnej činnosti, ktorá sa týkala kontroly ŠKM. 

Správa je súčasťou zápisnice.  

Ďalej ho zástupkyňa mesta vyzvala, aby predniesol svoj plán 

kontrolnej činnosti na I. polrok 2021.  

Správu z vykonanej kontrolnej činnosti zobrali poslanci na vedomie 

a plán kontrolnej činnosti bol schválený.  

 

Bod č. 11: 

 

               Primátor informoval o zmenách, ktoré sú ešte potrebné 

urobiť do konca roka. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým 

opatrením č. 3/2020 poslanci obdržali. 

 
Položka Pôvodný 

rozpočet 

Zmena 

315        Transfer z Dobrovoľnej požiarnej ochrany SR 0 + 3 000,00 

315         Transfer Štatistického úradu na sčítanie obyv., domov, bytov 0 + 3 500,00 

312002 Transfer z Environmentálneho fondu  0 +5 395,86 

312001 Transfer z úradu práce na Podporu nezamestnanosti 

 

0 +11 000,00 

311        Transfer z Kúpeľov Dudince 0 + 6 000,00 

SPOLU Mesto Dudince  28 895,86 

312        Prenesený výkon štátnej správy pre Spojenú školu 528 000,00 + 42 000,00 

 
               Projekty ESF + ŠR spolu 0 + 85 000,00 

               Projekt ÚPSVaR udržanie zamestnanosti v MŠ  +10 630,88 

               Refundácia ÚPSVaR projekty Spojenej školy  + 1 434,74 

               Dary, granty spolu pre Spojenú školu  +10 000,00 

SPOLU Spojená škola 0 149 065,62 
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Bežné výdavky 

Položka Pôvodný rozpočet Zmena 

01.1.1  

635005 Nákup špeciálnych prístrojov, zariadení, techniky 0 + 3 000,00 

637004 Všeobecné služby 45 000,00 + 5 395,86 

611,625,635  Odmeny a materiál - sčítanie obyv., domov, bytov 0 + 3 500,00 

611         Tarifný plat zamestnancov cez projekty  z Úradu práce 0 + 8 139,00 

625001 Sociálne a zdrav.  poistenie zamestnancov cez projekty  z Úradu práce 0 + 2 861,00 

641001 Transfer pre ŠKM Dudince 29 000,00 + 6 000,00 

SPOLU  28 895,86 

637        Všeobecné služby Spojená škola 528 000,0 + 149 

065,62 SPOLU   Spojená škola - 149 065,62 

 

Kapitálové príjmy 

Položka Pôvodný rozpočet Zmena 

322 Prevencia kriminality  0 + 8 000,00 

322 MŠ SR Zlepšenie podmienok pre športové aktivity 0 + 10 000,00 

322 Transfer z Environmentálneho fondu - Stoková sieť IBV Dudince 0 + 50 000,00 

SPOLU 0 + 68 000,00 

 

Kapitálové výdavky  

Položka Pôvodný rozpočet Zmena 

713 Kamerový systém 0 + 8 000,00 

717 Závlahový systém na futbalovom ihrisku 0 +10 000,00 

717 Stoková sieť IBV Dudince 0 +50 000,00 

SPOLU 0 + 68 000,00 

 

Celkové príjmy a výdavky spolu – bežný rozpočet, kapitálový rozpočet a rozpočet finančných  

operácií  spolu mesto a spojená škola  

 Rozpočet po zmene č. 2 

 

Rozpočet po zmene č.3 

BP+KP+PFO 2 891 029,00 3 136 990,48 

BV+KV+VFO 2 891 029,00 3 136 990,48 

SPOLU 0 0 

 

Nikto z prítomných poslancov sa k zmene rozpočtu nevyjadril 

a návrh uznesenia bol schválený.  
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Bod č. 12: 

 

            Predsedníčka Komisie na ochranu verejného záujmu 

predniesla správu zo zasadnutia. Skonštatovala, že všetci poslanci 

si zákonom stanovenú povinnosť v lehote splnili. Poslanci správu 

zobrali na vedomie.  

Bod č. 13: 

 

                Primátor informoval skoro o 4 ročnej práci pri príprave 

nového územného plánu mesta.  

 

Prítomný pán Maďar mal rozsiahlejší príspevok čo sa tákalo 

použitých pojmov v textovej časti územného plánu. Žiadal, aby sa 

opravil pojem „bývanie“ na „prechodné bývanie“, čím by bol 

vlastník nehnuteľnosti donútený platiť daň za ubytovanie. Vysvetlil 

to tým, aby v budúcnosti nedošlo k tomu, že majiteľ susediacej 

nehnuteľnosti, ktorá prechádza rekonštrukciou nemohol ubytovať 

bez toho aby platil daň za ubytovanie.  

Vedúci stavebného úradu na MsÚ p. Habán mu odpovedal, že 

zmena textu a definícií sa už nedá vykonať. Jedine v tom prípade 

keď sa bude robiť doplnok k územnému plánu.  

Prítomného pána Maďara zaujímalo, prečo sa to nedá meniť 

keďže to ešte nie je schválené. Pán Habán mu odpovedal, že by 

to muselo ísť ešte raz celým schvaľovacím procesom.  

Prítomný poslanec Šťastný sa vyjadril, že povinnosťou každej osoby, 

ktorá niekoho prenocuje je viesť evidenciu o ubytovaných.  

Prítomný poslanec Lauko sa informoval aké bolo vydané stavebné 

povolenie na danú budovu, ktorá sa rekonštruuje. Pán Habán mu 

odpovedal, že podľa jeho informácií je stavba pozastavená a tiež 

vysvetlil, že od Hotela Prameň až po drevený most sú určené 

regulatíva podlá ktorých sa stavebník musí riadiť a platí to aj pre 

stavebníka, ktorý rekonštruuje uvedenú budovu.  

Po dlhšie diskusii medzi prítomným pánom Maďarom, Habánom 

a poslancom Šťastným boli dve navrhované uznesenia schválené.  

 

I. uznesenie: schválenie územného plánu: Za: 5  

 

II. uznesenie: Všeobecne záväzné nariadenie mesta Dudince č. 

2/2020, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Územného plánu mesta 

Dudince: Za: 5. 
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Bod č. 14: 

 

               Primátor informoval, že pán Milan Buc ponúkol mestu na 

predaj jeho pozemok, ktorý mesto udržiava. Ide o pozemok, ktorý 

sa nachádza za jeho rodinným domom.  Ide o parcelu KN  v LV 

č.543, ako parcela registra "E" evidovaná na mape určeného 

operátu pod parc.č.661/4 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

388 m2, za kúpnu cenu 1,- €. 

Mesto Dudince bude znášať všetky náklady spojené s 

osvedčovacím konaním a kúpnou zmluvou, vrátane správneho 

poplatku. 

Na pracovnej porade to poslanci prerokovali a keďže je to 

pozemok, ktorý mesto udržiava, kúpu pozemku poslanci bez 

diskusie schválili.  

 

Bod č. 15: 

 

               Zástupkyňa primátora informovala, že plán zasadnutí MsZ 

na rok 2021 obdržali. Primátor sa vyjadril, že tento plán nie je 

smerodajný, zasadať sa bude hlavne podľa potreby.  

Návrh uznesenia bol bez diskusie schválený.  

 

Rôzne: 

 

 V tomto bode primátor informoval, že bol schválený zámer 

prevodu majetku medzi mestom a pánom Ivanom Ďurišom, ktorý 

dal vypracovať GP.  

 

Prítomná pani Holíková informovala, že časť pozemkov sa zamení 

a zvyšok si p. Ďuriš odkúpi, pretože výmera zamieňajúcich sa 

pozemkov nie je rovnaká. Vypracuje sa iba zámenná zmluva.  

113m2 dostane p. Ďuriš 

52m2 dostane mesto  

61m2 si p. Ďuriš odkúpi v cene 3€/m2.  

 

Prítomný poslanec Lauko sa za stavebnú komisiu vyjadril, že spolu 

s pánom Habánom a Lauroškom boli na mieste, dohodli sa na 

vypracovaní GP. Cena sa dohodla na pracovnej porade, hoci bol 

aj návrh 5€/m2.  

Tiež sa vrátil k žiadosti pána Czidora, ktorý si chce odkúpiť časť 

pozemku v Merovciach v chatovej oblasti. Toto miesto boli tiež 

pozrieť. Na danom pozemku, ktorý žiada odkúpiť má mesto svoju 
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elektrickú skrinku. Odpredaj si treba zvážiť, pretože mesto 

potrebuje prístup k elektrike. Možno  by stačili dať iba ťarchu na 

danú časť pozemku.  

 

Bez ďalšej diskusie alebo príspevkov od ostatných poslancov bol 

návrh uznesenia schválený.  

 

 Zástupkyňa primátora mesta vo svojom príspevku sa kladne 

vyjadrila k práci hlavného kontrolóra počas celého roka. Ona 

osobne oceňuje jeho kvalitne a zodpovedne vykonávanú prácu 

a preto mu navrhuje odmenu vo výške 30% súčtu funkčných 

platov za obdobie „január až december 2020“. Zdôvodnila to tým, 

že poberá iba základný plat.  

 

Primátor sa tiež vyjadril k práci hlavného kontrolóra, je maximálne 

spokojný, nápomocný je vo všetkých smeroch, nie iba po 

ekonomickej stránke, ale aj právnej. On osobne je za danú 

odmenu, hoci on ju nemôže navrhnúť.  

 

Prítomný poslanec Lauko sa informoval, či kontrola NKÚ je už 

ukončená, na čo mu primátor odpovedal, že ešte sme neobdržali 

žiadne stanovisko.  

 

Bez ďalšej diskusie bol návrh uznesenia, ktorý predniesla 

zástupkyňa primátora na schválenie odmeny pre hlavného 

kontrolóra vo výške 30%  súčtu funkčných platov za obdobie 

január až december 2020 prijatý nasledovne: 

Hlasovanie:  

Za: 4 Antonická, Šťastný, Bačík, Vankovic   

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 Lauko 

 

 Prítomný pán Brodniansky požiadal poslancov, aby sa už 

začal riešiť názov ulice za ECAV kostolom. Primátor sa vyjadril, že sa 

stretol s pán Brodnianskym ohľadom tejto záležitosti, ktorá sa bude 

riešiť.  

 

 Poslanec Lauko sa informoval v akom stave je zriadenie 

mestskej polície, pretože to ešte nie je nijako ukončené. Primátor 

sa vyjadril, že hoci to bolo sľúbené po navýšení dane za 

ubytovanie, ale budúci rok to určite nebudeme riešiť, nakoľko 

úbytok dane je vo výške 200 tis. € a to je veľká suma.  
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Zástupkyňa primátora mesta po tomto príspevku poďakovala 

všetkým za účasť, zaželala pokojné prežitie prichádzajúcich 

vianočných sviatkov a odovzdala slovo primátorovi mesta, ktorý 

poďakoval za spoluprácu, nielen poslancom MsZ, ale aj 

zamestnancom mesta a všetkým zaželal pekné vianočné sviatky 

v kruhu rodiny a viac istoty v živote v novom roku.  

 

 

 

                   

            

                                                               PaedDr. Dušan Strieborný 

                                                                           primátor mesta 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Marcel Vankovic 

Stanislav Bačík  

 

 

Zapisovateľka: Monika Sliacka 
 

 
 

 


